
 

 

Mondelinge vragen: Incident bij de aluminiumfabriek aan de Groenewoudsedijk 
Datum vragenuur: 13 februari 2025 

Inleiding: 
Afgelopen maandag is onze stad opgeschrikt door een incident bij de aluminiumfabriek aan de 
Groenewoudsedijk. Een defecte afzuiginstallatie leidde tot een ophoping van waterstofgas in de fabriek. 
Gelukkig is dit probleem tijdig ondervangen en is de impact van het incident beperkt gebleven. Toch hebben, 
vanwege het hoge explosiegevaar van waterstof, de fracties van Partij van de Arbeid, GroenLinks, 
ChristenUnie, D66, Partij voor de Dieren en Volt de volgende vragen:  

Vragen: 
1. Is inmiddels bekend wat er misging met de afzuiginstallatie? Indien ja, wat was de 

oorzaak? Indien nee, wordt de raad nog geïnformeerd over de toedracht van dit incident? 
2. Zijn er aanwijzingen dat er, naast waterstof, ook andere stoffen zijn vrijgekomen tijdens 

het incident? Wat is de schade van het vrijkomen hiervan voor mens, dier, natuur en 
milieu? 

3. Wat is de grootte van het risicogebied rondom deze aluminiumfabriek? Wat zijn de risico’s 
in dit gebied voor mens, dier, natuur en milieu? 

4. Welke effecten heeft het waterstofgas gehad op de omgeving? Wordt de RUD betrokken 
in mogelijk onderzoek naar gevolgen van dit incident? 

5. Liggen er woningen of nog te bouwen woningen binnen het risicogebied? En zo ja, welke 
maatregelen worden er genomen om deze woningen te beschermen?   

6. Hoe beoordeelt het college het optreden van zowel medewerkers van de fabriek als 
hulpdiensten? Zijn er lessen te trekken voor de toekomst uit dit incident? 
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